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PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE I BOCCIA OG 

TEPPECURLING SEKSJONEN 
30. mars 2019 

 
 
 
 

Åpning 

 
Leder i seksjon Boccia og Teppecurling Mette M. Berg åpnet ledermøte med å ønske alle 
velkommen.  
 
  
 

Sak 1  Opprop og godkjenning av fullmakter 

 
 
 

Sak 2  Godkjenning av forretningsorden 

 
1 Ledelse, taletid m.v. 
 Forhandlingene ledes av den valgte ordstyrer. 
 
 Ingen har rett til å få ordet mer enn 3 ganger i samme sak med unntak av 

innlederen. Taletiden begrenses til 5 min. første gang, 2 min. annen gang og 1 min. 
tredje gang. Ordstyrer har rett til å fremme forslag om forkortet taletid og om 
strek etter de inntegnede talere. Til forretningsorden gis ingen ordet mer enn 1 
gang og høyst 1 min. til hver sak. 

 
2 Avstemninger 
 Skriftlig avstemning skal foretas når det kreves.  Om avstemninger ved valg, jfr. 

NIFs lov § 2-21. Ved skriftlig avstemninger benyttes de stemmesedler som 
ordstyreren bestemmer.  Opptelling ved avstemninger foretas av den valgte 
opptellingskomiteen og sekretær, når ordstyrer ber om det. 
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4 Protokoll 
Protokollen føres av valgte sekretær.  I protokollen innføres alle forslag, 
avstemninger og vedtak. Protokollen skal godkjennes og undertegnes av 2 valgte 
representanter. 

Sak 3   Valg av Årsmøtets funksjonærer 

3.1 1 ordstyrer Mette M Berg 

3.2 1 sekretær Karsten Ølstad 

3.3 2 representanter til å  Evelyn Veisten og Kjell Mathisen 
underskrive protokoll 

3.4 2 personer til  Borghild Hansen og Ove Solbakken 
opptellingskomiteen 

Sak 4 Godkjenning av sakliste og tidsplan 

Åpning 
Sak 1      Opprop og godkjenning av fullmakter 
Sak 2     Godkjenning av forretningsorden 
Sak 3   Valg av Årsmøtets funksjonærer 
Sak 4    Godkjenning av sakliste og tidsplan 
Sak 5      Beretning for 2017 - 2018 
Sak 6      Regnskap for 2017 og 2018 
Sak 7      Saker til Årsmøtet 
Sak 8  Handlingsplan 2019 - 2021 
Sak 9      Langtidsbudsjett 2020 - 2021 
Sak 10   Valg 

Vedtak: Sakslisten ble godkjent uten endringer. 

Årsmøtes funksjonærer ble enstemmig vedtatt
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Sak 5  Beretning 2017 – 2018 

 
  
Beretning for 2017 - 2018 
 
Seksjonsstyret 

Seksjonsstyret i tingperioden har bestått av: 

Leder   Mette Margrethe Berg Helios IF 

Nestleder  Vigdis Mørdre   Øvre Romerike HIL 

Styremedlem   Egil Olsen   Moss BTK 

Styremedlem  Lisbeth Nielsen  Kristiansand HSL 

Styremedlem  Jan Otto Møller  Tønsberg FIL 

Varamedlem  Jarle Vordal   Helios IF 

Varamedlem   Hanne Kåven Kraus  Sarpsborg BTK 

 

Styret har avholdt 12 styremøter i perioden og det har vært behandlet 127 saker.  

 

Seksjonens representanter i forbundsstyret 

1. visepresident  Roger Aandalen 

Styremedlem   Mette Margrethe Berg 

Varamedlem   Jan Otto Møller 

 

Administrasjonen 

Fagkonsulent  Eli Birkeland  100% stilling 01/01-2017 – 22/02-2018 

Fagkonsulent  Karsten Ølstad:  100% stilling 17/02-18 → 

Landslagstrener Egil Lundin  10% stilling 08/02-2017-30/09-2018 

      25% stilling 01/10-2018→ 

 

Antall medlemmer hentet fra samordnet rapportering  

 

 2015 2016 2017 

Boccia 1674 1447 1517 

Teppecurling  289 357 286 

0 – 19 år (B&TC) 77 177 265 

20 - 25 år (B&TC) 80 175 266 

 

Siden NIF har endret tidspunktet for samordnet rapportering fra januar til april, er ikke NIF-

medlemstallene for 2018 klare. 

 

Vi ser positivt på økningen i antall barn og unge men oppfordrer klubbene til å fortsette 

arbeidet med rekruttering av nye utøvere til våre idretter. Ekstra gledelig at vi har økt antall 

klubber det siste året.  
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Arrangementer 

• 17.-18. mars 2018: Seksjon Boccia og Teppecurling arrangerte ledermøtet på Clarion 

Hotel & Congress Oslo lufthavn. På programmet stod blant annet; Samordnet 

rapportering ved NIF og «Ung bocciaspiller» ved Per-Kristian Thorsrud og Andrine 

Kåven Kraus.  

• Det har blitt arrangert Norgesserie i Boccia lag og individuelt, Teppecurling i Lag og 

individuelt. 

• Det har vært arrangert NM i begge grener og følgende har blitt tildelt Kongepokal: 

o Boccia 

2017 Elisabeth Wilhelmsen  Oslo HIL Klasse 1 Renne 

2018 Sarpsborg BTK     Boccia lag 

• Andrine Kåven Kraus 

• Hanne-Kristin Kåven 

• Konrad Galan med spilleassistent Ketil Gulliksen 

o Teppecurling 

▪ 2017 Kjell Karlsen   Moss BTK Klasse 1 

▪ 2018  Moss og omegn BTK    Klasse 1  

• Vinnie Wahl  

• Egil Olsen  

 

Rekruttering 

• Boccia og Teppecurling har vært til stede på en rekke aktivitetsdager (Grenseløse 

idrettsdager) i regi av Norges Idrettsforbund og andre arrangører. Vi har vært i Oslo, 

Skien, Kristiansand, Fagernes, Sandnes, Sarpsborg, Bodø, Bardu, Mjøndalen, 

Sandefjord, Sunnaas lekene, UNICARE FRAMs idrettsdag, skoleidrettsdag Ski, og 

skoleidrettsdag Romerike. På disse dagene har vi også hatt god støtte av våre lokale 

idrettslag.    

• Gitt tilbud om veiledning/opplæring i Boccia i Sandnes og Gjesdal Handicapidrettslag. 

• Lånt ut utstyr til rehabiliteringssenter som har behov for hjelpemidler i forbindelse 

med Boccia.  

• Vært tilstede på møte med Oslo Handicapidrettslag i forbindelse med restart av 

juniorlekene. 

• Holdt innlegg på CP-konferansens landsmøte om Boccia og Teppecurling. 

• Gitt et fast tilbud gjennom hele periode med Boccia på Sunnaas sykehus, UNICARE 

Fram og kysthospitalet. 

• Hatt samlinger i utviklingsgruppa; mars 2017 (12 deltagere), august 2017 (12 

deltagere), april 2018 (22 deltagere) og september 2018 (15 deltagere).   

• Arrangert BocciaCamp. Et tilbud for helt nye bocciaspillere. 5 barn og unge deltok. 

• Tildelt rekrutterings- og oppstarts midler til 5 klubber (SPKL Træff, Sarpsborg BTK, 

Bocciaklubben Knall, Rognan Idrettslag og Innstranda IL). 

• Tildelt midler til klubber som arrangerer rene barne- og ungdomsstevner.  
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Toppidrett 
Per-Kristian Thorsrud, Elisabeth Wilhelmsen og Konrad Galan har i perioden vært våre 
landslagsutøvere. Landslagstrener i perioden har vært Egil Lundin med bistand fra Karsten 
Ølstad. Landslaget har deltatt på: 

• 2017: Regional Open Barcelona (Per-Kristian Thorsrud).  

• 2018: Regional Open Madrid (Per-Kristian Thorsrud og Elisabeth Wilhelmsen). 

Regional Open Olbia (Per-Kristian Thorsrud, Elisabeth Wilhemsen og Konrad Galan). 

• 2018: Nordisk Mesterskap på Færøyene med 13 spillere. Disse var Roger Aandalen, 

Nina Darell Arvesen, Roar Femtegjeld, Per-Kristian Thorsrud, Elisabeth Wilhelmsen, 

Oddbjørn Stebekk, Karl Wilhelm Faye-Hansen, Vidar Johansen, Jan Otto Møller, Svein 

Magnus Vatvedt, Tor Andre Kjenner Johansen, Egil Olsen og Rolf Borgen. I tillegg 

deltok Frank Nielsen og Tore Femtegjeld som dommere.  

o Medalje oversikt Norge i Nordisk Mesterskap: 2 Gull, 3 Sølv og 5 Bronse: 

 Individuelt: 

Klasse 1  Gull   Roger Aandalen 

 Sølv   Nina Arvesen 

 Bronse  Roar Femtegjeld 

Klasse 3s  Sølv   Jan Otto Møller 

      Bronse  Vidar Johansen 

Lag: 

Klasse 1 Gull  Roger Aandalen, Nina Arvesen, Roar  Femtegjeld 

Klasse 3 Sølv  Jan Otto Møller, Vidar Johansen 

       Klasse 1R Bronse  Elisabeth Wilhelmsen, Per-Kristian Thorsrud 

Klasse 2 Bronse  Oddbjørn Stebekk, Karl W Faye-Hansen 

Klasse 4 Bronse  Tor Andre K Johansen, Egil Olsen, Rolf Borgen og 

Svein M. Vatvedt 

 

Landslaget har hatt følgende samlinger: 

• 5 treningssamlinger 

• 3Vcup i Gøteborg i Sverige 

• 16 onsdagstreninger fordelt på 88 timer 

I tillegg har Per-Kristian Thorsrud har deltatt på 2 PARA-ung samlinger i samarbeid med 

Olympiatoppen og Egil Lundin har representert Norge under BISFed sin 

generalforsamling i Hong Kong 2017. 

 

Utdanning 

Dommer: 

• Boccia: 

o Fagernes, 11 deltakere. 

o Bodø, 6 deltakere. 

o Oslo, 10 deltakere. 
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o Østre Toten, 10 deltakere. 

• Dommerkurs Teppecurling Letohallen, 11 deltagere. 

• Oppdateringskurs Boccia og Teppecurling, Tønsberg, 21 deltakere. 

• Oppdateringskurs Boccia. 

o Oslo, 16 deltakere. 

o Raufoss, 16 deltakere. 

• Klasse 1 kurs Boccia, Oslo, 11 deltakere. 

 

Trener: 

• Arrangerte for første gang trenersamling i Boccia. 21 deltakere. 

• Deltok med 4 deltagere på BISFEDs trener utdanning i Danmark. Egil Lundin, Solveig 

Nilsen, Ivan Mikkelsen og Wenche Darell Arvesen. 

• Arrangert 4 samlinger i trenernettverk rundt utviklingsgruppa. 

• Arrangert trener 1 kurs i Boccia og Teppecurling, 20 deltakere. 

• Arrangert trener 1 kurs i Boccia, 12 deltakere. 

 

Klubbutvikling 

• Spesielt fokus på Midt-Norge. I tillegg har vi bistått flere klubber med oppstart av en 

bocciagruppe og innmelding i Fleridrettsforbundet. 

• Bistått Fredrikstad Helsesportslag med oppstart av gammel bocciagruppe. 

• Sentralt tema under ledermøtet i 2018. 

• Bistått klubber som er i en utviklingsprosess gjennom støtte og veiledning.  

• Oppfordret klubbene til å starte en utviklingsprosess gjennom lokal idrettskrets.  

• Arbeidet for å få miljøer «som ikke medlem» av FIF til å tegne medlemskap.  

 

Informasjon – kommunikasjon 

• Kontinuerlig arbeid med forbedring av hjemmesideløsning. 

• Benytter vår nettside som hovedkanal for informasjon og nyheter. 

• Sender viktig informasjon og dokumenter både pr brev og e-post. 

 

Disse har hatt ordet i saken: nr. 12 Merethe Schøll 

 

Vedtak: Den framlagte beretning for Boccia og Teppecurlingseksjonen er enstemmig 

vedtatt. 
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Sak 6  Regnskap for årene 2017 og 2018 

 
1 Styrets forslag til regnskap for 2017 og 2018 
 Det er Tinget til Norges Fleridrettsforbund som skal behandle og godkjenne 

regnskapet 2017 og 2018 for hele forbundet. På Boccia og Teppecurlings Årsmøte 
vil det primært bli lagt vekt på å gå igjennom seksjonens sin del av regnskapet. 

 
2 Revisors beretning for 2017 og 2018 
 Se vedlegg. 
 
3 Kontrollkomiteens beretning for 2017 og 2018 
 Se vedlegg. 
 

Disse har hatt ordet i saken: Nr. 12 Merethe Schøll 

Vedtak: De framlagte regnskapene for seksjonen for Boccia og Teppecurling for 2017 og 

2018 tas til etterretning og enstemmig vedtatt. 
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Sak 7  Saker til Årsmøtet 

 
7.1 Sak fra Østre Toten Helsesportslag 
 

Forslag 

Østre Toten Helsesportlag reagerer på at det i retningslinjer for arrangement av 
Norgesmesterskap i regi av Norges Fleridrettsforbund, seksjon Boccia- og Teppecurling står 
følgende vedrørende premiering og norgesmestertittel: 
 
8. Premiering  
Det deles ut offisielle mesterskapsmedaljer, dvs gull, sølv og bronse i alle klasser. Ved full 
deltagelse. Det kåres ingen norgesmester i klasser som kun har 1 deltaker, dermed ingen 
mesterskapsmedalje her. Arrangøren står fritt til å premiere den deltakeren uavhengig av 
premiering i klasser hvor det kåres norgesmester. Her skal det gis ut en 1. premie. Dersom 
det bare er 2 utøvere i en klasse, deles det ut gull og sølv medalje. Med 3 utøvere i klassen, 
deles det ut gull, sølv og bronsemedalje. 
 
Vi ser at det i enkelte klasser er få påmeldte i mange turneringer, både individuelt og for lag. 
Ofte gjelder dette i klasse 1 og klasse 2.  Vi synes det blir feil at en spiller som stiller på NM 
og uheldigvis er alene i sin klasse ikke skal få anledning til å kalle seg Norgesmester og motta 
mesterskapsmedalje.  Synes også dette virker litt merkelig når vi leser videre i avsnittet, for 
dersom det er 2 utøvere i en klasse, så skal det deles ut både gull og sølv medalje selv om de 
bare er 2, dvs. da får begge spillere mesterskapsmedalje, og det samme hvis det er 3 utøvere 
i klassen. 
 
Vi i Østre Toten Helsesportlag mener at dette bør endres slik at man kan bli Norgesmester 
selv om man uheldigvis er alene i sin klasse i Norgesmesterskapet.   Når en spiller får delta 
på et stevne og det ikke er flere som stiller i samme klasse, så må det være like regler som de 
andre klassene for det. Det er vel ikke den spilleren sin «feil» at vedkommende er alene i 
klassen.  
 

Seksjonsstyrets innstilling 

Styret har diskutert saken og foreslår å gå for ordningen vi har i dag.  

Begrunnelse: 

Styret er kjent med problemstillingen og er klar over at dette har vært tilfelle i flere klasser, 
både i junior og seniorklassene. Styret ser flere ulemper ved å dele ut en 
mesterskapsmedalje der det ikke har foregått en konkurranse. Styres anmoder klubbene til å 
rekruttere flere utøvere slik at mulighetene til å kåre norgesmestere i alle klasser er til 
stedet.  
 

Disse hadde ordet i saken: Nr.28 Roger Aandalen, nr. 12 Merethe Schøll, nr. 18 Leif Ivar Tønnesen, nr. 

27 Kjell Mathisen, nr.23 Jorunn Løvdal, nr. 2 Vigdis Mørdre, nr 5. Hanne Kåven Kraus, nr. Ove 

Solbakken.  

Vedtak: Forslaget fra Østre Toten Helsesportslag falt med 25 stemmer.  
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7.2 Sak fra medlemmer i Helios IF 
 
Vi sender inn et forslag på å spille 2 manns lag i Boccia.  
Grunnen til vi sender inn dette forslaget er: for at det skal bli lettere for klubbene å stille lag 
og større deltagelse. Spille form: 4 omganger og 3 spille baller hver spiller. Bruker da bås 2-5. 
Vi mener at der bør gå i boccia siden det går så bra i Teppecurling. 
 
 Seksjonsstyrets innstilling 
 
Styret mener at dette ikke er en Årsmøtesak.  
 
Begrunnelse: 
 
Etter anbefaling fra NIFs juridiske avdeling og henvisning til NIFs lov må saker til 
seksjonsårsmøter komme fra idrettslag tilsluttet organisasjonsledd og ikke 
enkeltmedlemmer. Styret behandlet saken under styremøte nr. 12 den 13. februar 2019 og 
avslo forslaget. 
 
Disse hadde ordet i saken: Nr. 18 Leif Ivar Tønnesen.  
 
 
 

Sak 8  Handlingsplan 2019 – 2021 

 
Forslag til Handlingsplan 2019 - 2021 
 
Disse hadde ordet i saken: Nr.9 Thor Helge Jansen, Nr. 27. Kjell Mathisen, Nr. 11 Caroline Elnes, Nr. 23 
Jorunn Løvdal, Nr. 19 Vigdis Bruun, Nr. Vigdis Mørdre, Nr. 1 Mette M. Berg, Nr. 13 Ove Solbakken, Nr. 
28 Roger Aandalen, Nr. 5 Hanne Kåven Kraus, Nr.17 Henny Wenche Hansen og Nr. 18 Leif Vidar 
Tønnessen 

 
 
Styrets forslag til vedtak:  

Den fremlagte Handlingsplan for perioden 2019 – 2021 vedtas.  
 

Forslag til endring av vedtak: Den fremlagte handlingsplan for perioden 2019-2021 med de 

innspill som fremkom under diskusjonen vedtas. 

Vedtaket ble enstemmig vedtatt 
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Sak 9 Langtidsbudsjett 2020 – 2021 

Langtidsbudsjettet skal oppfattes som et rammebudsjett som seksjonsstyret har som 
styringsverktøy ved budsjettbehandlingen for seksjon Boccia og Teppecurling i 2020 og 2021. 

Disse hadde ordet i saken: Nr. 13 Ove Solbakken 

Styrets forslag til vedtak:  

Med bakgrunn i den vedtatte Handlingsplan, andre årsmøtevedtak og vedlagte 
langtidsbudsjett gis Styret fullmakt til å vedta budsjett for årene 2020 og 2021. 

Forslag til endring av vedtak: Det fremlagte langtidsbudsjettet for perioden 2020-2021 
vedtas. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Styret i Boccia og Teppecurling 
       Valgkomiteen ved Merethe Schøll legger fram følgende forslag for perioden 2019 – 2021: 

Leder  Mette Margrethe Berg Helios IF Gjenvalg 
Nestleder Vigdis Mørdre  Øvre Romerike HIL Gjenvalg 
Styremedlem Egil Olsen Moss BTK Gjenvalg 
Styremedlem Vigdis Bruun  Sarpsborg BTK  Ny 
Styremedlem John Andre Engen Vestre Toten HIL Ny 
1. Varamedlem Frank Nielsen  Kristiansand HSL Ny 
2. Varamedlem Solveig Nilsen  Innstranda IL  Ny 

Vedtak: Forslag til nytt styret ble enstemmig vedtatt. 

Valgkomité 
Styret legger fram følgende forslag til Valgkomité for perioden 2019 - 2021. 

Leder  Merethe Schjøll Kristiansand HSL 
Medlem Arnstein Nesset Helios IF 
Medlem Turid Egeland  Moss BTK 
Varamedlem Wenche Lafton Hansen Ringerike HSL  

Sak 10  Valg 
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Vedtak: Forslag til ny valgkomite ble enstemmig vedtatt. 

  




